
Protokół z posiedzenia Rady LGD Krajna Złotowska z dnia 30.03.2017 r. 

 

Posiedzenie Rady LGD Krajna Złotowska odbyło się w godzinach 8.30-10.00 w siedzibie LGD 

Krajna Złotowska.  

 

Udział wzięło: 9 osób zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór sekretarzy posiedzenia, stanowiących komisję skrutacyjną. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie oceny i wyboru operacji w zakresie zgodności z lokalnymi 

kryteriami wyboru. 

5. Omówienie lokalnych kryteriów wyboru. 

6. Wolne wnioski 

7. Zamknięcie obrad. 

 

W posiedzeniu Rady uczestniczyli również: Dyrektor Biura  LGD Marek Romaniec, kierownik ds. 

wdrażania LSR Paweł Michalski oraz pracownik LGD Hanna Zawada. 

 

Na protokolanta posiedzenia Rady został wyznaczony pracownik p. Hanna Zawada. 

Posiedzenie Rady w ramach naborów wniosków 3/2017 otworzył Przewodniczący Rady-Pan Roman 

Grzebel. 

Rada jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad. 

 

Na podstawie złożonych podpisów na liście obecności w chwili otwarcia posiedzenia Przewodniczący 

stwierdził prawomocność (quorum)  posiedzenia.  

 

Następnie przystąpiono do wyboru Sekretarzy posiedzenia stanowiących komisję skrutacyjną. 

Jednogłośnie zostali wybrani Piotr Kozłowski i Piotr Wandas. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił propozycje zmian do uchwały. 

Rada podjęła uchwały. 

Uchwała nr  42/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru operacji do dofinansowania oraz ustalenie 

kwoty wsparcia do wniosku dla Stowarzyszenie Odnowy Wsi Plecemin, tytułem: Akademia Profesora 

Sowy. 

 

Uchwała nr 43/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru operacji do dofinansowania oraz ustalenie 

kwoty wsparcia do wniosku dla GMINA OKONEK, tytułem: Budowa wiaty rekreacyjnej w 

miejscowości Okonek, ul. Stockelsdorf. 

 

 

 



Uchwała nr 44/2017 w sprawie przyjęcia uzasadnienia do uchwały 16/2017. 

 

Następnie omówiono proponowane zmiany w lokalnych kryteriach wyboru. 

 

Wolne wnioski -wolnych wniosków nie było. 

Przewodniczący zakończył posiedzenie o godzinie 10.00. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


